

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 22. januar 2024 fra 18.30-20.00

Deltagere: Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Emilie Molberg, Anja Fjorback og Jakob Ljungberg

Afbud:

Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 12. december 2023

Drøftet kort.

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

3. Status på fondsansøgninger og status på multibane

Hanne Bisgaard deltog.

Hanne fortalte, at der er modtaget afslag på fondsansøgninger til multibane, til ridebanehegn omkring den ene ridebane og belysning.

Der var en dialog om mulighederne og behovet for at søge fondsmidler til forskellige aktiviteter (ridebaner, multibane, belysning, hal m.v.).

Det blev aftalt, at vi ønsker at prioritere tid og kræfter på at finde løsninger på vores nuværende ridebaner, som opleves i mindre god stand. Det er vigtigt for HiRi, at vi har gode banefaciliteter, så vi dels er en attraktiv rideklub og dels kan afholde stævner.

Emnet drøftes på generalforsamlingen med fokus på, at bestyrelsen ønsker en løsning på vores ridebaner og ønsker, at sponsorudvalget arbejder på at søge midler hertil. Det er vigtigt, at bestyrelsens ønske afspejles i den økonomistyring og budgetlægning, der arbejdes med.

Hanne fortalte, at Josefine og Anette ikke længere ønsker at være del af sponsorudvalget. Efter generalforsamlingen efterlyses nye medlemmer til sponsorudvalget.

4. Status på boksudlejning

- Alt er udlejet og alle bokse er optaget pr. 1. marts, evt. udfordring med folde og Nadias tid

Louise orienterede kort om status, da Nadia har vanskeligt ved at nå alle opgaverne ved fuld udlejet stald. Nadia fortæller, at hun ikke har oplevet det før. Vi aftalte, at Louise kan drøfte øget betaling med Nadia, hvis hun er interesseret heri.

5. Salg/udskiftning af Navajo

Vi aftalte, at vi sælger Navajo. Emilie har kontakt til den tidligere sælger og drøfter med denne, om de vil købe Navajo tilbage.

Vi aftalte at afsøge mulighederne for at købe en lille hest som ny rideskolehest. Carina og Maria er i færd med det.

6. Fremtidig vandhåndtering ved viftefoldene og ned foran hallen

Louise taler med Allan (ham der ordnede vores indendørsbane) om vandhåndtering, når han skal kigge på udendørsbanerne, når frosten er væk.

7. Manglende plateau på folde Q, R og S og mudder på vejen derhen, når det regner meget.

Vi aftalte, at problemet afventer for nu, indtil vi har fået bedre styr på vandhåndteringen (punkt 6).

8. Ændring ift. staldhold

- Godkendelse af ændring i staldholdsopgaver
- Godkendelse af ny kontakt for opstaldere (partskontrakter revideres med baggrund i kontrakt for opstaldere)
- Godkendelse af rammer for staldhold gældende fra 1. april for opstaldere og parter og gældende fra 1. september for medlemmer med facilitetskort af hensyn til nyt system og opkrævningstidspunkt

Bilag: Ny opstaldningskontrakt, ny beskrivelse af opgaver og rammer for staldhold er i mappe på Drev

Drøftet.

Ift. ændring i staldholdsopgaver var der enighed om, at opgaverne med at rense og fylde vandspande på folde udgår.

Ift. udkast til revideret opstaldningskontrakt blev følgende aftalt:

- Det skal ikke længere fremgå, at man ikke kan disponere over boksen m.v. mellem fraflytning og kontaktens ophør
- Mulighederne for at friholde boks i en mindre periode fastholdes

Ift. rammer for staldhold blev disse drøftet. Der aftales særskilt møde med henblik på færdiggørelse og aftaler vedrørende implementering.

Jakob sikrer orientering til stalden, til opstaldere og til parter, når alt er på plads.

9. Forberedelse af generalforsamling 22. februar 2024

- Emner til dagsordenen
- Valg af bestyrelsesmedlemmer

Det blev aftalt, at følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg, så det sikres, at der fremover er tre bestyrelsesmedlemmer på valg hvert år:

- Emilie er på valg, modtager ikke genvalg
- Louise er på valg, modtager genvalg
- Lasse er på valg, modtager genvalg

Med indkaldelsen opfordres der til, at man stiller op til bestyrelsen.

Jakob sørger for indkaldelse til generalforsamlingen.

Det blev aftalt, at der sker en registrering af medlemmer ved generalforsamlingens start, så der er klarhed over, hvem der er stemmeberettigede.

På generalforsamlingen gives bestyrelsens årsberetning efter bedste evne (Steen) og forslag til nye vedtægter fremlægges (Jakob).

10. Revision af vedtægterne

- Udkast til reviderede vedtægter drøftes.

Bilag: Udkast til reviderede vedtægter med korrekturrettelser i forhold til gældende vedtægter

Drøftet. Forslag til nye vedtægter lægges ud til stalden til dialog inden generalforsamlingen (Jakob).

10. Nyt medlemssystem / regnskabsbistand

Louise orienterede om, at vi gerne vil have et medlemssystem til bl.a. at håndtere medlemsstyring og økonomi. Dette kan forhåbentligt være på plads inden 1. september, hvor der skal opkræves betaling for nye facilitetskort.

11. Forberedelse af staldmøde torsdag 1. eller 8. februar 2024

Aflyses.

Jakob skriver ud om, at staldmødet aflyses henset til generalforsamling.

12. Snak om bestyrelsesmøder - skal suppleanter og juniorrepræsentanter deltage i bestyrelsesmøder?

Kort drøftet.

13. Næste møde

Aftalt til 19. februar kl. 18.30.

14. Eventuelt

Louise oplyste, at der planlægges med fire stævner på HiRi:

- 25. – 26. maj
- 8. – 9. juni
- 17. – 18. august
- 7. – 8. september

Arbejdsdagene blev aftalt til

- Lørdag 27. april
- Lørdag 21. september

Arbejdsdagen forberedes på bestyrelsesmøde i marts